

Members' Day 2024 Clubhouse Celebrations

Terms & Conditions

1. By enrolling and participating in the event, you are deemed to have read and agreed to the following Terms and Conditions. Participation in the event is subject to The Hong Kong Jockey Club's rules, Bye-laws and the membership privileges of the respective membership category.
2. Members will be required to present the in-app E-Ticket in order to join the activity.
3. Each Member can join the activity once.
4. Spaces are limited and available on a first-come first-served basis.
5. Guests must be accompanied by Members.
6. The event will not take place if Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or higher, or Black Rainstorm Warning is hoisted or is in force three hours prior to the event on the event date is cancelled.
7. You must ensure that you and your guests comply with all health and safety directions of the Government and/or The Hong Kong Jockey Club and the instructions of Club staff. The Club reserves the right to cancel or alter the event in view of any health and safety directions of the Government and/or the Club, and may refuse any participants failing to comply with such directions from participating in the event without compensation.
8. The Hong Kong Jockey Club may use images of you and your guests taken during the event for promotional and/or record purposes. Such use includes the display, distributions, publications, transmissions or otherwise use of photographs, images taken for use in materials that include, but may not be limited to, printed materials such as The Hong Kong Jockey Club's Members monthly magazine badges, Brochures, Newsletters, Videos and digital images used in The Hong Kong Jockey Club's Website and Social Media Pages, such as Facebook and for promotion of The Hong Kong Jockey Club's future events.
9. You are deemed to have read, understood and accepted The Hong Kong Jockey Club's Privacy Policy Statement available at http://www.hkjc.com/english/corporate/corp_privacy.asp.
10. The Club retains the sole and all rights to make any decision relating to any activity and its content (including but not limited to venue, date or time, performance or other activities, entry requirements, gift, discount or other offerings), and may cancel, postpone or modify the content of any activity or amend the relevant terms and conditions, at any time without notice, and without liability for refund, compensation or otherwise.
11. In case of any dispute, the decision by the Club shall be final. In the event of any discrepancy between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.

會員日主題趣味活動

條款及細則

1. 登記及參加此活動，即被視為已閱讀及同意本條款及細則。參加活動受香港賽馬會之規則、附例及有關會員類別的會員權益所限。
2. 已登記會員當日必須透過手機應用程式出示電子門票以參加活動。
3. 每個會員只可參加活動一次。
4. 活動名額有限及以先到先得形式進行。
5. 來賓需要會員陪同方可參加。
6. 若活動當天的賽事取消，或於活動前三小時八號或以上颱風訊號、黑色或以上暴雨警告訊號正在生效，是次活動將被取消。
7. 閣下須確保自己及賓客遵守所有政府及/或香港賽馬會之健康及安全指示。香港賽馬會保留權利，因應有關的健康及安全指示，取消活動或更改活動內容，並可拒絕任何違反有關指示的參加者參加活動，而不作賠償。
8. 香港賽馬會可能使用活動期間閣下及來賓被拍攝的照片及影片，作宣傳及/或記錄之用。上述用途包括展示，分發，出版，傳送或以其他使用照片、圖像及影片的方式用於（包括但不限於）印刷品（例如香港賽馬會會員月刊 **badges**）或載於香港賽馬會網站及社交媒體頁面（例如 Facebook）的小冊子、通訊、視頻及電子圖像。
9. 閣下被視為已閱讀、明白並同意載於 http://www.hkjc.com/chinese/corporate/corp_privacy.asp 之香港賽馬會私隱條款。
10. 本會對任何活動及其內容（包括但不限於地點、日期、時間、表演或其他項目、設施進入要求、禮品、折扣或其他優惠）擁有唯一及所有決定權，可以隨時取消、延後或修改有關活動的任何內容，或修改相關條款及細則，而不作另行通知且不承擔任何退款、賠償或其他責任。
11. 如有任何爭議，本會保留最終決定權。條款及細則之中英文版如有歧義時，一概以英文版為準。